
Pripombe iz zapisnikov TKK na volilni
postopek za člana predsedstva SFRJ iz SRS

DS SOZD UNILES - če se bo zgodilo
isto kot se je pri TKK za člana predsed-
stva SRS potem so TKK Brezpredmetne
- pesek v oči oz. metanje denarja skozi
okno.

RK ZSMS - TKK ne soglaša z nobenim
izmed možnih kandidatov, ker meni, da
ne dajejo garancije za uspešno opravlja-
nje funkcije člana predsedstva SFRJ.

DSSS OBČINSKI SIS ZA ZDRAVSTVO
IN SOCIALNO VARSTVO - TKK podpira
prizadevanja RK SZDL za izvedbo sploš-
nega glasovanja v SRS, ker pričakuje, da
bo takšno glasovanje imelo močan poli-
tični in moralni vpliv pri glasovanju
v skupščini SRS.

SPLOŠNO ZDRUŽENJE TRGOVINE
SLOVENIJE - odločanje je bilo na pod-
lagi obrazložitev, zamisli, možnih kandi-
datov o uresničevanju vloge člana Pred-
sedstva SFRJ in njihovih pogledih in ak-
tualne razmere v državi na osnovi pisne-
ga gradiva RK SZDL Slovenije.

DO TKANINA - TKK se je istočasno
izrekla, da naj izvoljeni delegati zastopa-
jo splošni interes delovnih Ijudi v smislu
čim hitrejše gospodarske in politične sta-
bilizacije na vseh področjih, kjer bodo
zastopani.

RK ZRVS SLOVENIJE - obžalovanje,
ker je od vseh evidentiranih možnih kan-
didatov dalo soglasje samo navedenih
šest.

DELOVNA SKUPNOST STROKOVNIH
SLUŽB LJUBLJANSKE KULTURNE
SKUPNOSTI - temeljito poznavanje go-
spodarstva SRS in SFRJ, splošna razgle-
danost in poznavanje mednarodnih raz-
mer, dosedanje najodgovornejše vode-
nje republiških organov, oz. uspešnih de-
lovnih organizacij.

ISTO JE NAVEDLA KK SZDL TABOR.
DSSP SOZD INTEGRAL - kandidati so

bili predstavljeni tudi na TV, vendar je
biia oddaja časovno prekratka, temeljito
predstavitev pogledov na izhod iz krize.

SNG - komisija se je odločila na pod-
lagi televizijske oddaje.

GP DAJ-DAM - TKK ugotavlja, da je
med predlaganimi dovolj kandidatov, ki
so sposobni opravljati funkcijo člana
Predsedstva SFRJ.

KK SZDL STARIVODMAT - TKK meni,
da je vse skupaj vprašljivo, ker še vedno
ni jasno kakšne bodo volitve.

MERCATOR SADJE-ZELENJAVA
- udeleženci TKK so bili enotni, da način
kako se izvaja postopek volitev nado-
mestnega člana za Predsedstvo SFRJ

v skladu z obljubami in dogovori, da bo-
do letošnje in predvsem volitve v letu
1990 postale čimbolj neposredne, ni pri-
meren. Moti nas da bo izpeljan celoten
postopek od TKK preko občinskih in re-
publiške kandidacijske konference, na-
daljevanje postopka pa je vprašljivo, saj
do danes ne vemo, kako bomo prišli do
izbranega kandidata. Mi smo za nepo-
sredne volitve in naj bodo izraz volje žive-
čih v Sloveniji, ter se ne strinjamo z odlo-
čitvijo, da Skupščina SRS potem še ved-
no z glasovanjem (sploh tajnim) oprede-
Ijuje za slovenskega kandidata. Napako,
ki jo delamo sedaj, nas mora opomniti,
da pri volitvah leta 1990 tega ne bomo
počeli.

FAKULTETA ZA STROJNIŠTVO IN RE-
PUBLIŠKI SEKRETARIAT ZA FINANCE
- nobeden od navedenih kandidatov' ni
dobil potrebnega števila glasov.

INŠTITUT ZA NARODNOSTNA VPRA-
ŠANJA - zavzemamo se za dopolnitev
volilnega sistema v smeri neposrednih in
za vse odprtih volitev.

OŠ PREŽIHOV VORANC - udeleženci
so bili mnenja, da takšne volitve ne vpli-
vajo na končni izbor kandidatov in vanje
ne zaupajo (izkušnje iz volitev za člana
Predsedstva SRS).

OŠ TONE ČUFAR - zdi se nam, da bi
bilo pošteno organizirati neposredne vo-
litve, kajti mnenje TKK se ne upošteva.

SAMOSTOJNI KULTURNI DELAVCI
- menimo, da bi bilo ustreznejše, da bi

samostojni kulturni delavci v bodoče.vo-
lili v krajevni skupnosti.

ŽG ŽELEZNIŠKA TISKARNA LJUB-
LJANA - v bodoče je potrebno doseči
neposredne volitve. Volilni postopki mo-
rajo biti v prihodnje dojočeni pred pričet-
kom samega postopka.

REPUBLIŠKI KOMITE ZA MEDNA-
RODNO SODELOVANJE - prisotni so se
zavzeli za takojšnje spremembe sedanje-
ga volilnega postopka, t. j . za neposred-
ne volitve in dodelavo kriterijev za pred-
lagane kandidate.

SEDANJA ZDRAVSTVENA ŠOLA
- pogrešamo pravočasno (zgodnejšo) in
bolj temeljito predstavitev pedlaganih
kandidatov na RTV - predvsem na začet-
ku kandidacijskih konferenc želimo, da
bi bile volitve splošne, neposredne in
tajne.

STROKOVNA SLUŽBA SIS ZDRAV-
STVA IN SOCIALNEGA VARSTVA - kri-
teriji za izbor člana Predsedstva SFRJ iz
SRS, ki bo letos predstavljal Jugoslavijo
tudi kot predsednik Predsedstva niso do-
volj dorečeni in jasni. Nedvomno imajo
vsi predlagani kandidati iz Slovenije veli-
ko strokovnega znanja in pogumnih idej
za delo predsedstva, vendar jim manjkajo
politične izkušnje in politična zrelost za
delo v federaciji in predstavljanje Jugo-
slavije v svetu.

TOZD ZA BIOLOGIJO, BIOTEHNIČNE
FAKULTETE - ker je bilo delo prejšnjih
TKK izigrano (primer Bavčar), zahteva-



mp, da se mnenja vseh TKK pri izvolitvi
karididata upoštevajo, sicer v prihbdnje
ne bomo več sodelovali.

AUTOCOMMERCE LJUBUANA
- konferenca smatra, da nihče od mož-
nih kandidatov ni primeren za člana
Predsedstva SFRJ iz SRS.

STANOVANJSKO PODJETJE LJUB-
LJANA - premalo časa na voljo za kon-
struktivno pripravo in razpravo, saj gre
pri navedeni tematiki za izbiro bodočega
predsednika Predsedstva in za letos kon-
ferenco neuvrščenih, ki bo potekala v na-
ši domovini.

KULTURNA SKUPNOST SLOVENIJE
- TKK se ni opredelila oz. ni podprla
nobenega možnega kandidata, ker se ne
strinja z načinom volitev.

DRUŽBENI PRAVOBRANILEC SAMO-
UPRAVUANJA SR SLOVENIJE - izpo-

staviti bolj jasne kriterije za njihovo izbi-
ro, smatramo, da so bili.ti kriteriji preveč
splošni.

DOM UČENCEV TABOR - ko bo nova
skupščina, pričakujemo novo obliko voli-
tev - podpiramo akcijo za neposredne
demokratične volitve na voliščih.

ZALOŽBA MLADINSKA KNJIGA
- udeleženci TKK zahtevamo, da so voli-
tve za vse funkcije kandidatov - progra-
mi neposredne in tajne volitve.

ISKRA INVEST SERVIS - TKK ugotav-
Ija, da je tak način izbora kandidatov
primeren, saj se lahko vsak posameznih
seznani s programom posameznega kan-
didata.

URBANISTIČNI ZAVOD PROJEKTIVNI
ATELJE - kandidati, ki že dalj časa
opravljajo funkcije v političnih organih in
organih oblasti, naj odstopijo mesto no-
vim kadrom.

TKANINA - izvoljeni delegati zastopa-
jo splošni interes delovnih Ijudi, v smislu
hrtrejše gospodarske in politične stabili-
zacije na vseh področjih na katerih bodo
zastopali.

SNG - komisija ne pozna navedenih
članov, vendar bi po letih in po doseda-

njih udejstvovanjih predlagala študenta
PA Petra Kodermanca.

ZAVOD SE ZA ŠOLSTVO OE LJUB-
LJANA - udeleženci konference vprašu-
jejo, kako je možno učinkovito voditi
srednješolski aktiv, če ga vodi oseba, ki
je že nekaj let študent.

DO »TEHNOUNION« - ne strinjajo se,

da je število evidentiranih možnih kandi-
datov enako izpraznjenih.mest.

LABOD - Kemična čistilnica - glede
na to, da predlaganih kandidatov ne poz-
namo ne moremo dati posebnih mnenj in
pripomb, strinjamo se s predlogom kan-
didatne liste glede na to, da je postopek
pravilno izveden.

HERMES - vnaprej je zaželjena odprta
kandidatna lista.

ELEKTROMEDICINA - stališč oz.
mnenj o nadomestnih članih ni mogoče
podati, ker večina navzočih ne pozna
kandidatov in niso poznana njihova sta-
lišča in ni evidentiranih več možnih kan-
didatov, zgolj na osnovi evidentiranja pa
ni mogoča podpora.

DSSS SOZD KEMIJA - Delegatov ne
poznamo, zato se ne moremo opredeliti.

ČZP KMEČKI GLAS LJUBLJANA
- kandidacijska konferenca se ni opre-
deljevala, ker ni programov kandidatov.

ARHIV SR SLOVENIJE - ni bilo opre-
deljevanja, ker ni programov.

MESTNI MUZEJ LJUBLJANA - ne
moremo se opredeljevati, ker ni progra-
mov in smo odločno proti zaprti listi.

ELEKTRONABAVA - v prihodnje po-
nuditi več kandidatov.

FAKULTETA ZA STROJNIŠTVO - ne
poznamo njihovega dela in programa za-
to o njih ne moremo glasovati.

ŽG ŽELEZNIŠKA TISKARNA LJUB-
LJANA - v prihodnje evidentirati samo
mlajše kandidate.

KS AJDOVŠČINA - kandidati bi mora-
li biti natančneje predstavljeni, saj jih ne
poznamo, tako da je glasovanje samo
formalnost, imeti bi morali možnost
predlaganja svojih kandidatov, opredeli-
tev »družbeno politični delavec« je pre-
več splošna, natančneje bi moralo biti
opredeljeno dosedanje delo in uspehi
predlaganih kandidatov ter njihovi načrti
za bodoče delo.

ELEKTROTEHNA DO SET - možni
kandidat FRANC DOLENC ni primeren,
ker bi morali dati možnost mlajšim kandi-
datom. < [

STANOVANJSKO PODJETJE LJUB-
LJANA - pogrešajo več informacij za
razpravo.

KNJIŽNICA OTON ŽUPANČIČ - de-
lavci so se odločili, da TKK ne bodo iz-
vedli, ker se ne strinjajo s sedanjim volil-
nim postopkom, v katerem se mnenje
vodilne baze izgubi. S to potezo želijo
pospešiti prehod na neposredne volitve.

MEDICINSKA FAKULTETA - smo pro-
ti zaprti listi.

DNEVNIK - kandidati bi morali biti na
nek način predstavljeni; načeloma se
zavzemamo za ukinitev DPZ, kar smo iz-
razili že lansko leto.

ISKRA INVEST SERVIS - iz priložene^
ga gradiva ni razvidna primernost dele-*
gatov :Tti

NARODNA BANKA - se nismo o p r ^
delili, ker delegate premalo poznamo.


